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Leugenberg Ekeren  -  Verkeersveiligheid

Het zware ongeval op 22 februari 2014 waarbij een bestuurster na een epilepsie-aanval 
een dodelijk ongeval veroorzaakte, stelde het gevaar van de Leugenberg in het district 
Ekeren opnieuw in het daglicht. Maar al lang voor dit ongeval was de onveilige situatie - 
in het bijzonder voor fietsers - bekend en ijverde onder andere het districtsbestuur van 
Ekeren voor aanpassingen, bij voorkeur zelfs de afbraak van het viaduct.

Na het ongeval werd gecommuniceerd dat alle mogelijke pistes die een verbetering van 
de verkeerssituatie kunnen betekenen, zouden worden onderzocht. Het Agentschap 
Wegen en Verkeer verzekerde bovendien dat het probleem van de onveilige 
verkeerssituatie zeker niet op de lange baan zou worden geschoven. Tot op heden is er 
echter niets aan de situatie veranderd.

1. Welke pistes werden onderzocht?

2. Welke pistes werden al dan niet geselecteerd en waarom?

3. In het positief geval, wanneer zullen effectief de eerste aanpassingen zichtbaar zijn?
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1-3. De oorspronkelijk onderzochte piste betreft deze waarbij het fietspad voor beide 
rijrichtingen aan één zijde komt te liggen en het gemotoriseerd verkeer verschoven 
wordt naar de andere zijde, met een fysieke scheiding die de zwakke 
weggebruikers van het gemotoriseerd verkeer scheidt. Op die wijze is er nog maar 
aan één zijde interactie mogelijk tussen beide soorten weggebruikers en die zijde 
zal het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) dan ook extra afschermen. De 
bedoeling was dit werk op te nemen in een aanbesteding. 

In april 2014 werd AWV echter door het districtsbestuur van Ekeren (via het 
voormalige kabinet van minister Crevits) gevraagd om deel te nemen aan een 
overleg, waarbij toch de piste van de afbraak van de brug en een volledige 
herinrichting zou bekeken worden. AWV heeft aangegeven aan dit overleg te willen 
deelnemen, maar heeft sindsdien hierover niks meer vernomen. 


